
Petanque, 55 Plus 
Boekend 10-11-2023

Het is net of de 55 Plussers steeds fitter en sportiever
worden, want maar liefst 26 personen stonden om half twee in
de startblokken om eens stevig te gaan Boullen. In een, tot de
puntjes  opgemaakte,  verwarmde  hal  werden  we  hartelijk
ontvangen door `t comitee, die ons in de watten hebben gelegd
en  ons  daarmede  ook  een  fijne,  sportieve  middag  hebben
bezorgd. Echter op de speelvelden moesten de “gladiatoren” het
zelf doen en `t was dan ook weer knokken voor ieder puntje.

De vooraf geconsumeerde vlaai en koffie droeg hier uiteraard
zijn steentje bij, want het ging erop of ze voor `t éérst `t
weiland roken. De meetlat moest er vaak aan te pas komen, want
lekker fanatiek was ieder puntje belangrijk. Er werden drie
rondes  van  45  minuten  gespeeld  en  tussendoor  kon  gebruik
worden gemaakt van drankjes met “vóóroorlogse” prijzen. Mooi
om te zien hoe fel er gestreden werd en soms moest er zelfs
worden  “gestraèveld”  om  een  situatie,  maar  de  organisatie
hield alles netjes in `t gareel. Over en weer werden er, na
winst of verlies, sportief handen geschud en zo hoort het ook
in een fijne warme vereniging. En zo kwam het dat tegen half
vijf álle partijen waren gespeeld en de prima organisatie de
balans op kon maken. Als winnaars, bij de dames, kwam  Maria
v.d. Homberg-Hovens uit de bus rollen die een “overweldigend”
resultaat had geboekt, door drie maal te winnen en de ervaren
Anny v.d.Homberg met een háárdikte te verslaan. En omdat de
organisatie onderscheid had gemaakt tussen de dames en  heren,
won Hay Theeuwen óók met drie gewonnen partijen, maar wel een
iets lager aantal wedstrijdpunten dan de beide dames bij de
heren. Met dank aan de emancipatie!!! Beide winnaars kregen
een mooie fles wijn aangereikt en ik kan nu wel vertellen, `t
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was goéje!!!!!

Met welgemeende, díkverdiende complimenten aan de organisatie,
ondersteund  met  een  warm  applaus,  keerde  ieder,  wéér  een
ervaring rijker, huiswaarts. Alwéér een puike voor herhaling
vatbare middag!!!!!

Uw reporter Ôngerwaèg

Sinterklaas (ingezonden stuk)
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Waarom was sinterklaas een dure periode, want wat we kregen
was toch van Sinterklaas, nou, waar maakte men zich dan druk
over?  Maar  ik  had  toen  al  duidelijk  twijfels  over  de
Sinterklaas.  Want  het  was  mij  al  opgevallen  dat,  als  wij
moesten zingen, mijn ouders altijd wisten wanneer Zwarte Piet
langs zou komen om hier of daar wat, maar vooral in elke hoek,
strooigoed te smijten. En heel vaak zag ik geen zwarte hand
maar een witte hand die wel wat leek op die van de buurman.
Omdat ik bij de oudere broers en zusjes hoorde, durfde ik daar
niet over te praten want wisten zij wel of de sinterklaas wel
echt was? En er met mijn ouders over te praten durfde ik al
helemaal niet, want wisten zij wel hoe dat precies zat met die
sinterklaas? In ieder geval was het voor mij allemaal een
beetje vreemd. In die periode kwam sinterklaas, toen voor de
laatste keer, in de voormalige noodkerk. Wij kinderen van de
lagere school kregen daar dan een snoepzakje van de Sint en
zijn twee zwarte Pieten. Het vreemde vond  ik toen ook dat
alle moeders een grote speculaasman kregen en de vaders niks.
Toen ik dat aan mijn moeder vroeg, zei ze dat dat kwam omdat
de  mannen  op  de  zondagmorgen  naar  Rutten  mochten   en  de
vrouwen niet. Ja, kijk dat was dan natuurlijk wel duidelijk.
Het sinterklaasfeest op  6 december zelf was natuurlijk een
groot feest. Alleen   wat je graag zou hebben gehad, kreeg je
niet. De vier oudste hadden al een paar jaar bovenaan op het
verlanglijstje een fiets staan. Maar al die jaren kwam er geen
fiets. Het werd een bromtol, een pop. of zo iets dergelijks.
Voor ons was dat eerst onbegrijpelijk, maar toen we het naadje
van de kous wisten van de Sinterklaas en zijn zwarte Piet, was
het ook voor ons wel duidelijk dat onze ouders zich zulke
“uitspattingen” niet konden permitteren. Omdat we niet zo veel



gewend en verwend waren, was het rijden van de Sint, ondanks
dat we het niet breed hadden, toch een geweldig feest.

KA-HA

Update daklozenopvang

Op maandag 30 oktober heeft Boekender Belang samen met enkele
omwonenden van de voetbalvelden van VCH op het stadskantoor
een gesprek gehad over de winteropvang daklozen. Van de kant
van  de  gemeente  Venlo  namen  wethouder  Smeets,  een
beleidsadviseur en de stadsdeelmanager deel aan het gesprek.

Bij de daklozen winteropvang gaat het om een voor de gemeente
verplichte opvang bij koud weer. De gemeente is druk doende om
een permanente locatie te realiseren die niet in Boekend is
gelegen. De plannen hiervoor zijn vergevorderd, zodat vanaf de
volgende winter een tijdelijke opvang niet meer nodig is als
alles goed verloopt.

Momenteel  gaat  het  bij  de  opvang  vrijwel  uitsluitend  om
arbeidsmigranten die geen huisvesting (meer) hebben en (nog)
niet terug naar hun land kunnen of willen. De opvang is open
van 19.00 tot 9.00 uur vanaf een gevoelstemperatuur van drie
dagen achtereen -3 graden of een dag -5 graden. Daarna lopen
ze weer terug naar het centrum van Venlo. Ervaring leert dat
tussen 3 en 32 mensen hier gebruik van maken. Indien zich meer
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mensen melden worden deze elders onder gebracht

Het  college  van  burgemeester  en  wethouders  heeft  intern
overeenstemming over de tijdelijke opvang in Boekend, omdat
dit  op  korte  termijn  de  enige  beschikbare  locatie  is.
Momenteel is men bezig met het aanpassen van de inrichting van
de lokalen van VCH. Binnen enkele weken moet dit klaar zijn.
De  vergunningen procedures lopen nog. Boekender Belang wil
omgevingsoverlast voorkomen. Afgesproken met de wethouder is
dat er door de gemeente een veiligheidsplan wordt opgesteld.
Hierin moeten onze zorgen verwerkt worden met onder andere
toezicht onderweg naar de opvang en in de omgeving van het
terrein. Ook dient er een contactpersoon voor calamiteiten
benoemd te worden. De bedoeling is om dit plan op 20 november
met de gemeente te bespreken.

Zitting 2023

Beste Vastelaovesvierder, 

Ein berichtje names de Worteleschrabbers! 

Gaer wille weej óg attenderen en oetnuuëdige op eine naderende
activiteit, de 
gecombineerde dames/hieëre zitting op 9 december 2023. 
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De reeje veur dit bericht is det weej weite det geej echte
vastelaoves vierders ziet, en  gaer gezeene gasten ziet in ‘t
Worteleschrabbersriek. 

Weej hebbe weer ein TOP programma in elkaar gezat met 4 buuts
en diverse optreejes  waoronder zangeres Marleen Rutten. ‘t
Verdere program is te vinden in beejgevoogde  beejlage. 

Mocht geej interesse hebbe, bin dan snel want VOL = VOL! 

De  koste  veur  ein  keertje  zien  €15,-  per  persuun  en  te
bestellen en aaf te rekene beej  onderstaond contactpersoeën.
Aafrekene  kin  cash  of  middels  Tikkie,  de  keertjes  zien  
gereserveerd  als  de  betaling  is  voldaon.  Op  zondaag  12
november tösse 11.00 oor en  12.00 oor kinne de keertjes auk
fysiek aafgehaold waere beej De Bekkerie in de  Bookend. 

Patrick Janssen – 06-43243735 

Natuurlik meug geej ein kiëske of wet te knabbelen mei nemen,
drank neet maar det  sprik veur zich. 

Haopende óg voldoende te hebbe geïnformeerd en tot 9 december
beej de Zitting van  de Worteleschrabbers.  Names ‘t bestuur,
V.V. de Worteleschrabbers 

Beugelen 55Plussers

Baarlo, 26 oktober 2023
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Ná de Kermis, nu een heel andere tak van sport. Óók op meer
“gezadigde” leeftijd, is `t spelen met “dieke, zwaôre bôl en
de sjôp”, nog best in trek, want maar liefst 26 personen
verschenen  in  de  Baarlose  Arena,  waarbij  óók  de
titelverdedigster van 2022, Maria Welles. En al kon ze, na een
poging,  toch  niet  meespelen,  ze  heeft  zich,  nét  als  alle
anderen, kostelijk geamuseerd.

!!!EN DAT IS NU PRECIES, WAAR ’T OM GAAT, IN ONZE GEZELLIGE
CLUB!!! 

Na de hartelijke ontvangst en de heerlijke koffie, mit ein
diéke bonbon, werden de mouwen opgestroopt en kon `t gevecht
beginnen, want zoals de scheidsrechter `t mooi formuleerde:
“Wie alder, wie fanatieker, én Waèrser. En dan `t “wippe”, dat
zat er direct goed in en hoe gek `t ook klinkt, er was véél
gelegenheid voor. De bôl lagen regelmatig op een kluitje vlak
vóór de “ring”. Wel werd er minder gebruik gemaakt van `t in
de geut flikkere van de bôl, maar dat zal wel koome, ômdèt d’r
minder spiermassa”s in die “alde” erm zitte.  Allein Pv.d.H en
Haike W hadden er wel pap van gegeten. En dan dèt “tèl-
apparaat”, dèt had auk flink de kuure, mèr oêteindelik, kwamen
d’r tóch twee tèams als winnaar naar voren, te weten Sra
Kempen- Baèr Gubbels én  Gerty Wille-Jan vd Homberg.  Graag
hadden zij nog afgekaveld, mèr d’n tiéd waas op. Het was dan
ook al zés uur, en dus “Tied ôm de Bôks in te leevere”. Al met
al weer een héérlijk ontspannen middag en die kunnen we met
z’n allen, in deeze Wúúligen tiéd, heel goed gebruiken. Na wat
“geknoëvel”  over  en  weer,  ging  dan  ook  iedereen  voldaan
huiswaarts, met dank aan de gastvrouwe en gastheer van de
“Flatsers”.  Weer  voor  herhaling  vatbaar.  Zoals  iemand
opmerkte:

!!! Daè halde waè d’r in, `t volgend Jaôr, as God `t belaèf
!!!. 

Uw reporter Ôngerwaèg.


